

Title (en)
BUS CLIP.

Title (de)
KLEMME FÜR EINE SAMMELSCHIENE.

Title (fr)
BORNE D'ATTACHE DE BUS.

Publication
EP 0134786 A1 19850327 (EN)

Application
EP 83903669 A 19831014

Priority
US 46314283 A 19830202

Abstract (en)
[origin: WO8403180A1] A bus clip (12) having a reversely bent portion forming a channel (12b) for receiving a bus strip (10) and a loop (12l) of resilient material for firmly engaging a terminal post (14). One side of the channel is formed with a tab (12f) which is bent toward the channel (12b) to engage a complementally shaped tapered recess (10e) in the bus strip (10). The loop has a through opening (12o) formed therein for receiving the elongated terminal post (14). The tab (12f) is bent inwardly of the channel at a more pronounced angle than the tapered recess (10e) in the bus strip (10) to provide continual firm engagement therebetween.

Abstract (fr)
Borne d'attache de bus (12) possédant une partie repliée formant un canal (12b) pour recevoir une bande de bus (10) et une boucle (12l) d'un matériau élastique permettant d'engager fermement une broche terminale (14). Un côté du canal est formé d'une languette (12f) qui est repliée vers le canal (12b) pour s'engager dans un évidement complémentaire de forme conique (10e) dans la bande de bus (10). La boucle possède une ouverture traversante (12o) aménagée pour recevoir la broche terminale allongée (14). La languette (12f) est pliée vers l'intérieur du canal avec un angle plus prononcé que l'évidement conique (10e) dans la bande de bus (10) de manière à obtenir un engagement continu ferme entre les deux éléments.

IPC 1-7
H01R 31/08

IPC 8 full level
H01R 31/08 (2006.01)

CPC (source: EP)
H01R 31/08 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 8403180 A1 19840816; EP 0134786 A1 19850327

DOCDB simple family (application)
US 8301595 W 19831014; EP 83903669 A 19831014